
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 15. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 868
Vil ministeren redegøre for, hvilke resultater den sociale investeringsfond har opnået 
siden etableringen, herunder hvorvidt arbejdet med at få fonde til at spille en større 
rolle i forhold til sociale investeringer er i fremdrift, og vil ministeren kommentere på, 
om ministeren er tilfreds med fondens hidtidige resultater og det generelle niveau for 
tiltrækning af investorer til sociale investeringer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brigitte Klintskov Jerkel (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brigitte.Jerkel@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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